
Protokół nr 9/2024 
spotkania stacjonarnego Komisji Rozwoju i Infrastruktury 

Rady Miasta Luboń 
z dnia 12.12.2024r. 

 
 
Komisja Rozwoju i Infrastruktury rozpoczęła spotkanie w trybie stacjonarnym  o godz. 
20:23 – Urząd Miasta Luboń, plac Edmunda Bojanowskiego 2. 
 
 
Ad 1. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju i Infrastruktury, pan Andrzej Okupniak stwierdził 
prawomocność spotkania, quorum. 
 
Obecność zgodnie z listą obecności Komisji Rozwoju i Infrastruktury (zał. nr 1). 
W spotkaniu Komisji Rozwoju i Infrastruktury uczestniczyło dziesięciu (10) członków Komisji. 
Nieobecna: radna Magdalena Woźniak. 
/Zał. nr 1/ - Lista obecności Komisji Rozwoju i Infrastruktury. 
 
 
Oprócz członków Komisji w spotkaniu uczestniczyli:.  
- Zastępca Burmistrza Miasta, Michał Popławski, 
- Pracownik Biura Rady Miasta Luboń, Dominika Kędziora. 
 
 
Dalej Przewodniczący Komisji Rozwoju i Infrastruktury, pan Andrzej Okupniak 
zaproponował porządek obrad Komisji: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wypracowanie Stanowiska Komisji w sprawie wniosku Mieszkańców ul. Staszica 

– pismo nr WO.0005.10.2024, z dnia 05.11.2024r., które wpłynęło do tut. Urzędu 

w dniu 07.11.2024r. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad 2. Wypracowanie Stanowiska Komisji w sprawie wniosku Mieszkańców ul. 

Staszica – pismo nr WO.0005.10.2024, z dnia 05.11.2024r., które wpłynęło do tut. 

Urzędu w dniu 07.11.2024r. 

 

W związku z pismem z dnia 05 listopada 2024r., które wpłynęło do tut. Urzędu w dniu 

07 listopada 2024r.  sprawa została przekazana do rozpatrzenia Komisji Rozwoju  

i Infrastruktury Rady Miasta Luboń. Komisja w dniu 12 grudnia 2024r. , na posiedzeniu 

nr 9/2024 przyjęła następujące stanowisko.: 

W części dotyczącej wykonania nawierzchni asfaltowej w ul. Staszica wniosek 



zostanie rozpatrzony w listopadzie 2025r. na Komisji Inwestycyjnej.  

Stanowisko w sprawie wykorytowania i nawiezienia odpowiedniego tłucznia, 

Zastępca Burmistrza Michał Popławski, na wniosek Komisji Rozwoju i Infrastruktury, 

zobowiązał się do poprawy stanu tej ulicy w II połowie 2025 roku, jeśli będą 

wystarczające środki budżetowe. 

 

 

Ad . Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenia nr 9/2024 Komisji Rozwoju  

i Infrastruktury, Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zakończył spotkanie

 o godz. 20:57. 

 
 
 
Załączniki: 
/Zał. nr 1/ - Lista obecności Komisji Rozwoju i Infrastruktury. 
 
 
 
      Przewodniczący Komisji 
 
      Andrzej Okupniak 
 
 
      Protokół sporządziła: 
      Dominika Kędziora 
 
      Podinspektor ds. obsługi Rady Miasta Luboń 

 
 
 
 


